

ALEXANDER McQUEEN

Saudi Jawahir opens its first Alexander McQueen boutique in Riyadh

Alexander McQueen, which is considered one of the highest brands in British fashion, opened its first boutique in Riyadh, Centria Mall on the first week of December on 2017. Centria Mall is considered one of the most luxurious fashion malls in Saudi Arabia.

The retail concept behind the store has been conceived by Alexander McQueen Creative Director Sarah Burton. The design, palette, interior architecture and materiality all reflect the world of Alexander McQueen that's classic, contemporary, familiar and subversive.

Alexander McQueen is considered a brand which has become synonymous with modern British couture. At 124 square meters, the retail space offers an exclusive and complete McQueen retail experience. The store houses women's ready-to-wear, accessories, bags, shoes and menswear.

Interior...

The boutique presents itself in modern art design; oversized tiles of Nero Marquina marble are used across the floor and stairs. The walls are covered with the handmade plaster 'wing panel' relief.

Furniture...

A selection of special commissions and unique pieces of mid-century-inspired furniture are curated within the store. In the women's area, armchairs upholstered in antique blush and black velvet are paired with gold sculptural coffee tables.

Colour...

Colours are predominantly blush and black with accents of aged and polished brass.

Opening hours
10 a.m. to 11 p.m. daily

Saudi Jawahir Trading Company Ltd
Ltd P.O.Box 1001
Riyadh 11323
Saudi Arabia
+966 11.444.444.0

ALEXANDER MQUEEN

الشركة السعودية جواهر تفتتح أول معرض ل اليكسندر مكوين في الرياض

تم افتتاح معرض اليكسندر مكوين الذي يصنف كعلامة تجارية تمثل الأسلوب البريطاني الراقى في مجال الأزياء في مدينة الرياض في أول اسبوع من ديسمبر عام ٢٠١٧ في مركز سنتريا التجاري الذي يصنف أرقى المراكز في العلامات التجارية العالمية في المملكة العربية السعودية.

مظهر المعرض يعكس نظرة المخرجة الإبداعية لأليكسندر مكوين سارة برتون من تصميم داخلي و هندسة الذي يعكس عالم اليكسندر مكوين الكلاسيكي والمألوف. ثقافة ألكسندر مكوين تجمع بين القوة والضعف، التقاليد والعصرية، الإنسيابية والخطورة. يتمتع بعاطفية عالمية وشغف بأفكاره حيث أصبح لديه فن في صناعة الأزياء يتطلع له كل الفنانين.

التصميم الداخلي...

بمقاس ١٢٤ متر مربع تم تصميم المعرض بتصاميم الفن الحديث من بلاط نيرو ماركينا المنتشر في الأرض و الدرج والجدران مطلية بطريقة متميزة تصعب على الشخص عدم الوقوع في غرام كل قطعة معروضة. الجو العام للمعرض يدل على الرقي العام الذي يعبر عن شخصية اليكسندر مكوين.

الأثاث....

خيارات مميزة مستوحاة من منتصف القرن في المعرض. في المنطقة النسائية انتيك من الوردي والمخمل الأسود يندمج مع طاولات الذهبية بتصميمها الخاص.

الألوان...

الألوان الغالبة هي الوردية و الأسود مع لمحات من الذهبي.

اليكسندر مكوين

ساعات العمل: من ١٠:٠٠ صباحا الى ١١:٠٠ مساء يوميا

الشركة السعودية جواهر

صندوق البريد ١٠٠١

الرياض ١١٣٢٣

المملكة العربية السعودية

+٩٦٦ ١١ ٤٤٤ ٤٤٤ ٠



452323000

